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Budget 2021 

Styrelsen diskuterade det första utkastet inför budget 2021. Utkastet är baserat på utfall per 

201031, Prognos 2 (per 201102), samt estimat för verksamheten 2021. Styrelsen beslutade att 

vid nästa möte 30 november slutligen besluta om budget 2021. Inför beslutet kollas konton för 

medlemsavgifter (intäkter), föreningsavgifter (kostnader) samt kontot för förändring 

semesterlöneskuld (redovisningskonto förändring). 

Hästar 

Annons ligger ute på Dandy. 

Tiger ska få flytta och gå i pension 

Personal 

Arbetsschema för julen klart. 

Arbetsschema för våren på gång. 

Anläggningen 

Sand för påfyllning i ridhuset kommer fredag 6 november. Nolast AB sponsrar med detta. 

Utrustning 

Sadelprovning genomförd 31 oktober.  

Den 8 november bjuder vi in till Öppet loft, där sadlar, täcken, övrig utrustning finns till salu. 

Tävling 

Vi har blivit tilldelade att arrangera finalen i Ponnyallsvenskan division 3 hoppning, den 6 

juni 2021. 

Det är dags att planera in datum för våra dressyrtävlingar, prel plan är helgen vecka 33. 

Frågor från revisorerna 

Styrelsen har fått en uppsättning frågor från revisorerna, inför genomgång årsslut 2020. 

Frågorna handlar om två områden – organisationen och ett par ekonomispecifika frågor. Vice 

ordförande Suss har haft ett möte med revisor Anna Lundberg för att besvara revisorernas 

frågeställningar. 

Organisation 2021 

Styrelsen diskuterade vid senaste mötet (11-2020) alternativ för organisation 2021, och är nu 

redo för beslut. Beslut tas separat, och redovisas i separat protokoll (13-2020). 

Stöd och bidrag 

Dessvärre har vi fått nej från Roslagens Sparbanks Stiftelse på vår ansökan. Vi får återkomma 

till våren. 

Vi har sökt bidrag genom RFs andra omgång coronastöd, besked borde komma kring 26 

november. Det är svårt att uppskatta vad utfallet kan bli, stödet söks med uteblivna intäkter 

som bas, och räknas ut i förhållande till omsättning.  

Nästa möte 

30 november 2020 klockan 18.30. Detta blir det sista mötet före årsskiftet. 


